

1 If interested in the cultural program, email tihkoon.tan@udc.edu to obtain applicable forms.

2 Complete and return the forms to tihkoon.tan@udc.edu by April 1

3 If successful, you should receive email notification by April 8

4 Make a US\$500 deposit to UDC by April 15 (failure to make payment will result in forfeiture of your spot)

5 You should receive invitation letter from UDC by April 22

6 With the invitation letter and a statement of financial ability, make an appointment with the US consulate to apply for the B-2 visa as soon as possible (no later than May 31)

7 Notify UDC for your visa application status (approved/rejected)

8 If your visa is approved, make arrangements to have the remaining US\$1,499 paid to UDC. If your visa is rejected, your US\$500 deposit will be refunded back to you

1 有兴趣者请发邮件至：tihkoon.tan@udc.edu 索取表格。

2 在4月1日前把表格填好并发邮件至：tihkoon.tan@udc.edu

3 如项目成行，你将在4月8日前收到电邮通知。

4 在4月15日前向UDC交500美元作为订金（不按时缴纳订金将使你丢失名额）。

5 你将在4月22日前收到UDC发出的邀请信。

6 在5月31日前到美国领事馆申请B-2签证【持邀请信，存款证明，以及相关文件】（注：以防有变故，请尽早预约）。

7 请及时通知UDC你的签证结果（通过/被拒）。

8 如你的签证通过了，请尽快向UDC支付剩余的1499美元。如签证被拒，你的订金将会被退还给你。